

Title (en)

Money actuated amusement device.

Title (de)

Geldbetätigtes Unterhaltungsgerät.

Title (fr)

Machine d'amusement, actionnée par de la monnaie.

Publication

EP 0582965 A2 19940216 (DE)

Application

EP 93112525 A 19930805

Priority

DE 4226679 A 19920812

Abstract (en)

A money-actuated amusement device with a housing (1) is provided with a money-processing device, which is controlled by a central control unit and to which a pay-in unit and a pay-out unit are assigned. To allow more than one player to play at different places, the housing (1) has a plurality of push-in compartments (8), for receiving small handy, computer-controlled amusement terminals (9), which are either provided with a storage battery and are connected in the pushed-in position by means of a plug connection serving as an interface or are connected via a long connection lead bidirectionally to the control unit of the money-processing device. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein geldbetätigtes Unterhaltungsgerät mit einem Gehäuse (1) ist mit einer durch eine zentrale Steuereinheit gesteuerten Geldverarbeitungseinrichtung versehen, der eine Einzahlleinheit und eine Auszahlleinheit zugeordnet ist. Um mehreren Spielern das Spielen an verschiedenen Plätzen zu ermöglichen, weist das Gehäuse (1) mehrere Einschubfächer (8) zur Aufnahme kleiner handlicher, rechnergesteuerter Unterhaltungsterminals (9) auf, die entweder mit einem Akkumulator versehen und in der Einschubstellung über eine als Schnittstelle dienende Steckverbindung oder über eine lange Anschlußleitung bidirektional mit der Steuereinheit der Geldverarbeitungseinrichtung verbunden sind. <IMAGE>

IPC 1-7

G07F 17/34

IPC 8 full level

G07F 5/18 (2006.01); **G07F 17/32** (2006.01); **G07F 17/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07F 17/32 (2013.01)

Cited by

AT405339B; GB2296990A; DE19500806A1; NL1002081C2; GB2296990B; DE19500806C2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0582965 A2 19940216; **EP 0582965 A3 19940727**; **EP 0582965 B1 19960403**; AT E136386 T1 19960415; DE 4226679 A1 19940217; DE 59302095 D1 19960509; ES 2088198 T3 19960801

DOCDB simple family (application)

EP 93112525 A 19930805; AT 93112525 T 19930805; DE 4226679 A 19920812; DE 59302095 T 19930805; ES 93112525 T 19930805